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Jaarverslag 2020-2021 
 
Inleiding 
Dit is het jaarverslag van de Medezeggenschapsraad (MR) van de Prins Willem Alexanderschool, 
locatie Beekenstein (PWA) over het schooljaar 2020-2021. Het jaarverslag geeft een beknopt 
overzicht van de zaken waar de MR zich het afgelopen schooljaar mee bezig heeft gehouden. 
 
Samenstelling Medezeggenschapsraad 
De MR bestaat uit een personeelsgeleding die de leerkrachten van de school vertegenwoordigt en 
een oudergeleding die de ouders van de school vertegenwoordigt. De MR helpt de directie op een 
positief kritisch manier om de school beter te besturen. Het medezeggenschapsrecht is wettelijk 
geregeld in de Wet medezeggenschap op scholen. De verantwoordelijkheid voor het beleid van de 
school is in handen van het schoolbestuur (bevoegd gezag). Leerkrachten en ouders kunnen invloed 
uitoefenen op het beleid van de school met de MR, die elke school verplicht heeft. 
 
Personeelsgeleding: 

- Marissa Hazenberg  (zitting vanaf september 2015) 
- Albertha Schipper  (zitting vanaf september 2017) 
- Marijke Seijn   (zitting vanaf november 2019) 

 
Oudergeleding: 

- Wouter Kniest  (voorzitter) (zitting september 2016 – juni 2021) 
- Linda de Geus    (zitting vanaf september 2019) 
- Annemarie van der Veen* (zitting september 2016 – juni 2021) 

 
* Wouter heeft in aanloop naar zijn vertrek uit de MR het voorzitterschap per februari 2021 overgedragen aan Annemarie. 

 
GMR-lid namens PWA 

-  Yvonne Oort   (zitting vanaf oktober 2019) 
 
Vergaderingen 2020 - 2021: 
29 september 2020 – 12 november 2020 –  3 februari 2021 – 12 april 2021 – 25 mei 2021 - 8 juni 
2021 
 
Belangrijkste onderwerpen in de MR 2020-2021 
 
MR-jaarplan 
De MR heeft net als het vorige schooljaar een MR-jaarplan opgesteld. Naast praktische zaken zoals 
de jaarplanning heeft de MR in het jaarplan ook een taakverdeling en inhoudelijke speerpunten 
opgenomen. Te weten: Impact corona op het onderwijs, personeel en ouders, Ambitie vergroten 
onderwijsniveau, Inzicht in financiële positie, Concretiseren en uitwerking jaarplannen nav nieuw 
vastgesteld Schoolplan 2019-2023. 

 

 



Corona  
Net als vorig jaar stond het schooljaar 2020-2021 volop in het teken van de coronapandemie. De 
wisselende regels en ontwikkelingen maakten dat de school zich daaraan moest aanpassen. Aan het 
beging van het schooljaar heeft de MR samen met de directe gekeken naar: een veilige en gezonde 
schoolomgeving, optreden bij corona-uitbraken, het zichthouden op leerachterstanden, het 
investeren in contact met ouders (die nu niet meer in de school komen), het verbeteren van de 
online-oudergesprekken en een goede jaarplannen van de buitenschoolse activiteiten. 
 
Aan het eind van het schooljaar is in de MR een start gemaakt met het maken van een voorstel voor 
de inzet van de NPO-gelden die het kabinet heeft vrijgemaakt om het onderwijs extra te 
ondersteunen. 
 
Verkeersveiligheid 
Hoewel door corona de verkeerssituatie rond de school is verbeterd, bleken vooral ouders van 
kinderen die naar de peuteropvang gingen nog vaak de auto voor de school te parkeren. Deze ouders 
zijn door BLOS gevraagd elders te parkeren. Het positieve gevolg van de inzet om minder met de 
auto te komen betekende dat meer leerlingen met de fiets naar school gingen. En dit leidde weer tot 
stallingsproblemen (veel fietsen blokkeerden de uitgang aan de F. van Blankenheymstraat). Kinderen 
die dicht bij school wonen zijn daarom gevraagd om te voet naar school te komen. Dit is in 
afstemming met de MR besloten. 
 
Visitatie schooldirecteuren PCBO  
De PWA was geselecteerd voor een visitatie door collega-schooldirecteuren vanwege stabiel beleid, 
goede resultaten en gedreven team. Het rapport van de visitatiecommissie is ontwikkelingsgericht 
opgesteld en was positiever dan het inspectierapport 1,5 jaar geleden. Docenten hebben open 
kennis genomen van de terugkoppeling en zijn actief aan de slag gegaan met de resultaten (tbv 
studiedag 5 oktober 2020).  
 
In het verlengde van de visitatie is in de MR ook de inzet van een POP (persoonlijk ontwikkelingsplan) 
voor de leerlingen besproken. De school was hier eerder mee gestart, maar is tot de conclusie 
gekomen dat de POP wordt heroverwogen omdat het niet uit de verf kwam zoals gehoopt. 
 
Varia: Groen schoolplein, schoolbieb, Instroomklas, BLOS 
De eerste plannen voor een groen schoolplein zijn besproken. Het streven was aanvankelijk om het 
plein in de zomer van 2021 gereed te hebben. Omdat de aanhoudende coronapandemie alle 
aandacht vroeg, is deze planning niet gehaald. 
 
Vanwege signalen van ouders is in de OR en MR gesproken over de mogelijkheden om de leesboeken  
(schoolbieb) vaker te vernieuwen. Er is ingezet op een vernieuwing van de boeken mbv een 
deskundige. 
 
Dit schooljaar is sprake geweest van een instroomklas bij de kleuters. Er is aandacht in de MR 
geweest voor de voor- en nadelen. Voordeel is dat kinderen langer met dezelfde leerlingen in groep 
1 zitten (minder wisselingen). Nadeel is dat de wat ouderen kinderen in de instroomklas de 
aansluiting missen met groep 2. De definitieve evaluatie moet nog volgen. 
 
De directie en MR merken op dat de samenwerking met BLOS minder soepel verloopt. Er zijn heel 
veel personele wijzigingen bij BLOS.  De directie heeft aangegeven vaker in overleg te gaan met de 
leiding van BLOS over de naleving van de afspraken over oa. het gebruik van de ruimtes. 
 
Personeel  
De directie heeft met succes vervanging gevonden voor drie collega’s met zwangerschapsverlof en 



één vertrekkende collega. Verder is het gelukt om (ondanks corona) de uitval van klassen tot een 
minimum te beperken.  
 
Besluiten 
Goedkeuring begroting OR 
Positief advies vakantierooster 2021-2022 
Instemming PG met werkverdelingsplan en inzet werkdrukgelden 
Instemming schoolgids 2021-2022 
 
 
Wouter Kniest,  voorzitter 
Medezeggenschapsraad Prins Willem Alexanderschool, locatie Beekenstein 
Schooljaar 2020-2021 
 


